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Interpellation om specialistsjuksköterskor 

 

För att möta framtidens ökade krav på kompetens och motverka att erfarna sjuksköterskor 

söker sig till Norge krävs offensiva insatser av landstinget i Värmland.  Vi har 

uppmärksammat två exempel på brister i vår specialistsjuksköterskeförsörjning där vi undrar 

vad som görs och hur planeringen ser ut.  

 

Det ena exemplet handlar om barnmorskor, där vi hör och ser att det är ett stort behov av 

rekrytering. Redan under hösten 2014 anlitades bemanningsföretag för att försöka täcka upp 

vakanser och nu är vi oroliga för sommaren 2015 och de semestertider som kommer. 

Förlossningsvården i Värmland måste fungera 7 dagar i veckan och detta händer inte utan 

barnmorskor. 

 

Vad görs för att säkerställa framtida rekryteringsbehov, hur tar vi ansvar att det finns 

praktikplatser och hur säkerställer vi att landstinget i Värmland har tillräckligt med 

barnmorskor inför framtiden?  

 

Det andra exemplet handlar om akutsjuksköterskor. I vårt landsting har vi vidareutbildning 

inom ambulans, anestesi, IVA och operation, men inga krav på vidareutbildning inom 

akutsjukvård. Att kunna omhänderta akut sjuka och skadade patienter i alla åldersgrupper 

innefattar att snabbt fatta korrekta beslut trots begränsad bakgrundsinformation från patienten. 

Akutsjuksköterskan måste kunna prioritera och koordinera omvårdnadssåtgärder utifrån 

patientens tillstånd och tillgängliga resurser. En akutsjuksköterska måste kunna triagera, 

sortera, prioritera och identifiera livshotande tillstånd.  

 

Här undrar vi om det finns planering för vidareutbildning inom akutsjukvård 60 p för 

sjuksköterskor vid länets akutmottagningar? 
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